
Kłobuck, dnia 24 lutego 2022 r. 

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisji Budżetu, Finansów, 
Handlu, Usług i Ochrony Środowiska 

Protokół nr 2/2022 

II Posiedzenie w dniu 24 lutego 2022  
Obrady rozpoczęto 24 lutego 2022 o godz. 10:40, a zakończono o godz. 11:10 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 
2. Angelika Borowiecka-Idziak 
3. Mirosław Cieśla 
4. Ewelina Kotkowska 
5. Jerzy Kulej 
6. Tadeusz Praski 
7. Janusz Soluch 
8. Tomasz Wałęga 
9. Marcin Wojtysek 
10. Mateusz Woźniak 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie 
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne.  
 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
 
Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Janusz Soluch, Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (3) 
Ewelina Kotkowska, Tomasz Wałęga, Mateusz Woźniak 
 
 
 



3. Przyjęcie protokołu Nr 1/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 20.01.2022 r. 
/projekt protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 1/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 20.01.2022 r. /projekt protokołu 
został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (2) 
Ewelina Kotkowska, Mateusz Woźniak 
 
4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie 
budżetu na rok 2022. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Radna E. Kotkowska poprosiła o przybliżenie programów: Korpus Wsparcia Seniora i 
Śląskie Przywracamy Błękit. 

Skarbnik K. Trzepizur przybliżyła temat związany z założeniami programów. 

Radna E. Kotkowska zapytała o zamiany w wynagrodzeniach oraz o zwiększenie do zakupu 
wozu strażackiego. 

Burmistrz Kłobuck J. Zakrzewski poinformował, iż zmiany w wynagrodzeniach odnoszą się 
do: 
- projektu Śląskie Przywracamy Błękit, 
-ZDiGK – zabezpieczenie środków na ok. 10 pracowników z robót publicznych. Podkreślił, iż 
nie są to wszystkie środki dla ZDiGK, które trzeba będzie założyć na ten cel, 
- usuwania odpadów azbestowych, 
- zwiększenia zatrudnienie na PSZOK o pół etatu. 

 Wyjaśnił kwestię dotyczącą zmiany dofinansowania do samochodów bojowych.  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 2022. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 



Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (1) 
Mateusz Woźniak 
 
5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kłobuck na lata 2022-2032. 
 
Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kłobuck na lata 2022-2032. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
BRAK GŁOSU (1) 
Ewelina Kotkowska 
NIEOBECNI (1) 
Mateusz Woźniak 
 
6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 
438/XLII/2018 Rady Miejskiej w Kłobucku z dnia 26 czerwca 2018 r. w 
sprawie ustalenia opłat za pobyt oraz wyżywienie dziecka w Żłobku 
Gminnym w Kłobucku. 
 
Dyrektor Żłobka A. Chyra zreferowała w/w projekt uchwały. 

Radny T. Wałęga zapytał, jaka była dotychczasowa opłata za żłobek?  

Dyrektor Żłobka A. Chyra poinformowała, iż kwota ta wynosiła miesięcznie 300 zł. 
Wyjaśniła, iż nie była to opłata stała. 

Radny T. Wałęga zaznaczył, iż podwyżka jest dość drastyczna. 

Dyrektor Żłobka A. Chyra wyjaśniła, iż od 1 kwietnia 2022 roku rodzice będą mieli 
możliwość dofinansowania do pobytu dziecka w żłobku. Dofinansowanie będzie wynosiło 
400 zł miesięcznie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 438/XLII/2018 Rady Miejskiej w 
Kłobucku z dnia 26 czerwca 2018 r. w sprawie ustalenia opłat za pobyt oraz wyżywienie 
dziecka w Żłobku Gminnym w Kłobucku. 
 



Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
NIEOBECNI (1) 
Mateusz Woźniak 
 
7. Wpływ rozwiązań „Polskiego Ładu” na dochody i wydatki budżetu 
gminy Kłobuck. 
 
Burmistrz Kłobuck J. Zakrzewskiodniósł się do w/w tematu. Poinformował, że szczegółowa 
informacja będzie przedstawiona podczas sesji. 
 
8. Przedstawienie sprawozdania z działalności Komisji w 2021 r. 
 
Komisja przyjęła sprawozdanie. 
 
9. Sprawy różne. 
 
Radna E. Kotkowska podniosła problem z oświetleniem ul. Kasztanowej.  

Burmistrz Kłobuck J. Zakrzewski poinformował, iż problem zostanie zgłoszony do wydziału 
GOR. 
 
10. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 

  

Przewodniczący Komisji 
Marcin Wojtysek 

  

 
Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
 


